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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 
Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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Notulen der Instemmings ALV d.d. 26 juni 2014 

1. Opening 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering opent de vergadering om 20:15 en 

heet alle aanwezigen welkom. Tevens noemt de voorzitter dit een historisch mijlpaal 

aangezien het de eerste Instemmings ALV van de SPIL is. De aanwezigen van de ALV 

zijn: 

1. Josette Daemen 
2. Florian van Altena 
3. Jip Stam 
4. Jaap Valkenburg 
5. Timo van Zagten 
6. Josefien de Kool 
7. Jesse de Jong 
8. Merel Ek 
9. Lianneke den Toom 
10. Pepijn Knops 
11. Kaisa de Bel 
12. Lisa van de Voort 
13. Armin Ademovic 
14. Pelle Meurink 
15. Ive Mulders 
16. Victor Pak 
17. Nouschka Auwema 
18. Evelien Lambooij 
19. Bente Scholtens 
20. Nold Jaeger 
21. Lilian Matton 
22. Nicole Markslag 
23. Cas Henckens 
24. Cheyen Bannenberg 
25. Rik van den Beukel 
26. Peter te Beest 

 
2. Insteling der stemcommissie 

De ALV-voorzitter vraagt of er vrijwilligers zijn die de functie van stemcommissaris op 

zich willen nemen. Hier worden mevrouw Auwema en mevrouw Matton voor 

aangesteld. 

3. Vaststellen agenda 

Er worden twee punten aan de agenda toegevoegd. Na punt zes komen nog twee 

punten, WHALV en Begroting Lange Reis. 
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De agenda wordt vastgesteld.  

4. Mededelingen 

De ALV-voorzitter vraagt dhr. Van Altena of er mededelingen zijn. Dhr. Van Altena 

antwoordt daar bevestigend op en zegt dat Bas de Groot absent is en dat enige 

vragen aan hem gericht kunnen worden aan Pepijn Knops. Tevens noemt dhr. Van 

Altena dat Dhr. De Groot dhr. Van Zagten machtigt en dat mevrouw Rupert mevr. 

Knops machtigt. 

5. Ingekomen stukken 

Dhr. Van Altena zegt dat er geen ingekomen stukken zijn.  

6. Vaststellen notulen Tussentijdse ALV d.d. 13 maart 2014 

Er worden geen vragen gesteld over de notulen.  

De notulen worden per hamerslag goedgekeurd.  

7. WHALV 

Advies namens Werkgroep Hervorming ALV (WHALV) aan het 34e bestuur der SPIL 

Door Max Nederkoorn, Cheyen Bannenberg, Sebastiaan de Groot, Jip Stam, Florian van 

Altena en Josette Daemen 

Juni 2014 

Aanbevelingen ter verhoging van opkomst op ALV’s 

De afgelopen jaren hebben vele SPIL-besturen problemen ondervonden bij het behalen van 

het verplichte quorum van 25 leden bij ALV’s. Om de opkomst op ALV’s te verhogen en dit 

probleem het hoofd te bieden, stelt de WHALV de volgende maatregelen voor: 

1) Op het moment dat commissieleden worden aangenomen in één van de commissies der 

SPIL, krijgen ze van hun commissaris de boodschap dat ze worden geacht aanwezig te zijn bij 

alle ALV's van de SPIL. De commissaris zal direct de data van deze ALV's doorgeven, zodat de 

commissieleden deze vrij kunnen houden. 

2) Commissarissen zorgen ervoor dat er op ALV's vanuit elke commissie één lid het woord zal 

nemen om verslag te doen van het werk van de commissie in de afgelopen periode. 

3) De Instemmings- en Wissel-ALV (zeer plechtige en doorgaans populaire aangelegenheden) 

zullen blijven plaatsvinden in de bovenzaal van Café Einstein en zullen blijven aanvangen om 

19:00u. De Beleids- en Tussentijdse ALV (meer zakelijke en doorgaans minder populaire 

aangelegenheden) zullen voortaan plaatsvinden in een lokaal op de FSW en zullen 

aanvangen wanneer grote (met name eerstejaars-)colleges zijn afgelopen.  
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4) Aangezien Beleids- en Tussentijdse ALV's als gevolg van punt 3 vaak om 17:00u zullen 

aanvangen én aangezien deze ALV's doorgaans een lagere opkomst kennen, zal er door de 

SPIL een avondmaaltijd (bijvoorbeeld soep met broodjes) verzorgd worden voor de leden 

van de ALV. Het is wellicht nodig het beschikbare ALV-budget van 450 euro per jaar hiervoor 

te verhogen - een feit dat door het 34e bestuur moet worden meegenomen in de opstelling 

van de begroting voor 2014-2015. 

5) De WHALV moedigt de open dialoog aan. Het is daarom aan te raden dat het bestuur 

tijdens de ALV's vaker van de gelegenheid gebruikt maakt om de ALV om advies te vragen 

over belangrijke verenigingskwesties. 

Aanbevelingen ter herziening van het commissiesysteem 

Het 31e, 32e en 33e bestuur hebben allemaal los van elkaar geconstateerd dat het huidige 

commissiesysteem van de SPIL een aantal problemen kent:  

- Ondanks de enorme groei van het aantal leden van de SPIL, blijft de groep leden die actief 

is in commissies, ongeveer van dezelfde (kleine) omvang. Sinds enkele jaren zijn er telkens 

meer aanmeldingen voor commissies, dan dat er plekken zijn. Niet iedereen die actief wil 

zijn binnen de SPIL, krijgt daar dus de kans toe. 

- Voor de leden die wel een plek in een commissie krijgen, vallen de werkzaamheden vaak 

tegen. In veel gevallen blijft de Commissaris het overgrote deel van het werk doen. Het blijkt 

lastig te zijn om taken echt te delegeren aan commissieleden en die worden daardoor steeds 

inactiever gedurende het jaar. 

De WHALV wil het 34e bestuur graag aanraden om komend jaar een structurele oplossing te 

bedenken voor deze problemen. In de ogen van de WHALV zou deze het beste gezocht 

kunnen worden in een herziening van het commissiesysteem. Er kan gedacht worden aan 

een systeem zoals bij Labyrint of B.I.L. Op grote lijnen hanteren deze verenigingen (B.I.L. pas 

vanaf september 2014) het volgende systeem: 

- Commissies worden niet langer voorgezeten door bestuursleden, maar kennen een eigen 

voorzitter. Deze voorzitter kan bijvoorbeeld door het bestuur zelf worden aangesteld, of 

democratisch worden verkozen door de commissie zelf. Verder kennen de commissies een 

eigen secretaris en eventueel een penningmeester. 

- Bij commissievergaderingen is er wel altijd een bestuurslid aanwezig als toehoorder. Dit 

bestuurslid heeft echter een ondersteunende en geen leidende functie. De commissies 

kunnen onder de bestuursleden verdeeld worden waar het hun toehoordersfunctie betreft 

(zoals bij Labyrint het geval is). Het is echter ook mogelijk om twee bestuursleden, Intern I en 

Intern II, aan te stellen, die in alle commissies als waarnemer fungeren (zoals bij B.I.L. het 

geval is).  

- Het is een optie om de commissies specifieker van aard te maken (zoals bij Labyrint het 

geval is). Bij de SPIL zou er gedacht kunnen worden aan een lezingencommissie, een 

excursiecommissie, een feestcommissie, een Brusselreiscommissie, etc. Deze commissies 
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zouden er dan dus ongeveer uit komen te zien als de EJW-commissie zoals we die nu 

kennen. 

De WHALV wil echter benadrukken dat het hier slechts gaat om een advies. Het is aan het 

34e bestuur om te kijken in hoeverre het dit advies wil overnemen. Verder is het belangrijk 

om niet voorbij te gaan aan de eventuele problemen die een herziening van het 

commissiesysteem met zich mee zou kunnen brengen. Voor sommige commissies die de 

SPIL nu kent (IAPSS, Debat, Buitenland misschien) volstaat het huidige systeem misschien 

juist beter. Bovendien moet er goed nagedacht worden over de verhouding tussen het 

bestuurslid (Intern) en de voorzitter van een commissie. Tot slot zijn communicatiekwesties 

ook potentiële moeilijkheden bij een systeem van commissies à la EJW. 

Concreet behelst het voorstel van de WHALV daarom: gebruik de eerste maanden van jullie 

bestuursjaar om te verkennen of een herziening van het commissiesysteem de juiste 

oplossing zou zijn voor de geschetste problematiek bij het huidige systeem; ga na wat de 

SPIL kan leren van Labyrint en B.I.L.; beleg eventueel in het voorjaar van 2015 een ALV om 

een herziening van het commissiesysteem voor te stellen aan de leden. En schroom in de 

tussentijd niet om de WHALV en andere leden te vragen om mee te denken!  

Bovendien is het eventueel een goed idee om al vanaf september 2014 te starten met een 

pilot van een wat meer onafhankelijke commissie. Dit zou bijvoorbeeld een commissie 

kunnen zijn die activiteiten voor masterstudenten en/of internationale studenten 

organiseert – een commissie met een eigen voorzitter, met bijvoorbeeld Commissaris 

Onderwijs als toehoorder. 

Aanbeveling ter waarborging van continuïteit 

Tijdens de WHALV-vergaderingen, waarbij leden van zowel het 31e, als het 32e, als het 33e 

bestuur aanwezig waren, bleek dat sommige problemen die SPIL-besturen tegenkomen, zich 

elk jaar opnieuw voordoen. Om te voorkomen dat elk bestuur het wiel opnieuw moet 

uitvinden en om de continuïteit in de vereniging te waarborgen, is het misschien raadzaam 

om een Raad van Advies op te richten, waarin ervaren SPIL’lers plaatsnemen die het bestuur 

kunnen adviseren omtrent moeilijkheden en continuïteitskwesties.  De WHALV adviseert het 

34e bestuur om de voor- en nadelen van deze mogelijkheid te overwegen, eventueel door te 

kijken hoe een RvA uitpakt bij andere studieverenigingen. Die is er niet en de 

statutenwijzigingen worden per acclamatie aangenomen. 

 

Mevr. Van de Voort zegt chapeau tegen het WHALV en dat zij het goed hebben 

gedaan. 

Het advies ter kennisgeving wordt door het bestuur meegenomen. 

8. Begroting Lange Reis 

De heer Esmer vraagt over de balans waarom er nu weer Selexyz staat in plaats van 

StudyStore. 
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Dhr. Van Zagten zegt aangaande dit punt, zoals gebruikelijk is, de SPIL een 

subsidieaanvraag heeft ingediend bij CASSA en dat deze subsidieaanvraag is 

afgewezen omdat CASSA het programma niet academisch genoeg vond en nog te 

onduidelijk qua afspraken. Het bestuur heeft een aantal opties besproken om dit 

probleem aan te pakken. Als eerste is overwogen om de deelnemers extra te laten 

betalen, deze optie heeft het bestuur laten varen omdat het niet mocht volgens de 

motie en het niet wenselijk was. Als tweede optie heeft het bestuur overwogen om 

de kosten geheel weg te bezuinigen maar dat zou ertoe leiden dat het hele budget 

van de culturele activiteiten weg zou moeten. Omdat dat ook niet wenselijk was 

heeft het bestuur een derde optie genomen. Het bestuur vraag van de ALV 750 euro 

extra te besteden aan de lange reis. Dit zou ertoe leiden dat de beoogde SPILbijdrage 

van 115 naar 140 euro p.p. zou gaan en de rest van het geld dat hierdoor niet wordt 

opgevangen wordt wegbezuinigd in de reis. In totaal betalen de deelnemers slechts 

20 euro aan de activiteiten op de reis in plaats van de 50 euro die eerst geschat was. 

Daarnaast is geprobeerd om bij het instituut en bij de assessor subsidie los te krijgen 

voor de reis, dit is helaas nog niet succesvol geweest. 

Dhr. Stam zegt dat er op diverse posten wordt bezuinigd waardoor de inkomsten en 

de uitgavenkant allebei op 28.500 euro komen, er is nog wel een kleine stap die 

genomen dient te worden. De ALV dient ingelicht te worden over deze wijziging van 

de herbegroting om het financiele plaatje rond te maken. De heer Stam benadrukt 

dat dit conform de motie is over de lange reis die op de beleids ALV is ingediend. 

De voorzitter vraagt of er vragen zijn. 

Mevr. Van de Voort geeft haar complimenten voor de aanpak van dit probleem maar 

wilt meegeven aan het aankomend f.t. bestuur dat er bij het invoeren van de motie 

over de lange reis er een lange discussie is geweest over het verhogen van de 

reisbijdrage. Bij een volgende bestemming moet goed worden gekeken naar de 

politicologisch relevante afspraken. 

Mevr. Markslag vraagt of het geld terug gaat naar de leden of naar de SPIL indien er 

geld over blijkt te zijn op reis. 

Dhr. Stam zegt dat je beide kanten op kan en dat het conform de motie zal gaan. 

Mevr. Van de Voort zegt dat de subsidie van het instituut een garantiesubsidie is, dat 

wil zeggen dat wanneer de volledige subsidie niet nodig blijkt je deze ook niet 

volledig krijgt. 

Dhr. Stam zegt dat de uitgaven gewoon gerealiseerd zullen worden naar verwachting 

en wanneer er geld over is dit conform de motie zal worden teruggegeven. 
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Dhr. Jaeger vraagt dat het logisch is dat het conform de motie terug zal worden 

gegeven. 

Dhr. Stam antwoordt bevestigend. 

Dhr. Bannenberg zegt dat hij van mening is dat het bestuur een keurige oplossing 

voor het probleem maar vraagt waarom CASSA de reis niet goed heeft gekeurd en of 

deze dan nog van dusdanig hoog niveau is. 

Dhr. Van Zagten zegt dat hij op de eerste vraag geen antwoord kan geven omdat er 

nog geen uitleg is gegeven vanuit CASSA. Op de tweede vraag is het antwoord dat de 

reis nog steeds politicologisch relevant is omdat er naar veel creatieve oplossingen 

zijn gezocht in het vullen van het programma. 

Dhr. Bannenberg zegt dat het advies van CASSA wel zwaar weegt omdat zij over het 

algemeen niet geheel terughoudend zijn maar dat hij zich wel kan vinden in het 

antwoord van Dhr. Van Zagten. 

Dhr. Van Zagten noemt dat het mogelijk is afgewezen omdat er minder politieke 

organisaties op het programma zijn en dat CASSA daar waarschijnlijk een afweging 

op heeft gemaakt. 

Mevr. Daemen zegt dat de SPIL eventueel samen met Itiwana om de tafel moet gaan 

omdat hun aanvraag ook is afgewezen. 

Mevr. Markslag raadt aan om de opvolgers mee te nemen naar het gesprek. 

Mevr. Daemen neemt dit mee. 

Dhr. Jaeger vraagt wat de Commissaris als verbeterpunten ziet voor het wel 

verkrijgen van de subsidie bij CASSA. 

Dhr. Van Zagten noemt dat er voortaan beter gekeken moet worden naar de 

politicologische relevantie van de bestemmingen. 

Mevr. Van de Voort zegt dat zij toch, als mama van Timo, wilt meegeven aan 

iedereen dat de deuren van oud-besturen altijd openstaan. 

Dhr. Bannenberg vraagt of ten overstaan van de ALV de commissaris buitenland een 

advies naar het f.t. kan geven over het verkrijgen van de subsidie en de planning van 

zo een reis. 

Dhr. Van Zagten zegt dat hij deze mening deelt en dat er vooral gekeken moet 

worden naar de politicologische relevantie van de reis en dat hij zeker nog in gesprek 

zal gaan met het f.t. en in het bijzonder de commissaris buitenland over deze 

kwestie. 
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Dhr. Bannenberg zegt dat het belangrijk is om niet de afstand te laten lijden onder 

deze strengere eisen maar dat er vooral gelet moet worden op de politicologische 

relevantie. 

De voorzitter bedankt voor de discussie. 

9. Instemming f.t. bestuur 

Mevr. Daemen ligt toe hoe er geselecteerd is op basis van motivatiebrieven en 

sollicitaties. Er is deze keer goed gekeken naar de competenties van de deelnemers 

en daarom is er tot een andere functieverdeling gekomen. Zo is Secretaris 

bijvoorbeeld gecombineerd met Promotie zodat deze beiden tot een goed recht 

komen. Zij vraagt tevens het kandidaatsbestuur zichzelf voor te stellen. 

Mevr. Den Toom zegt dat zij 21 jaar is en politicologie studeert en komend jaar een 

goede Commissaris Debat en ICT te worden. 

Dhr. Pak zegt dat hij 19 jaar is, IBO studeert en Commissaris Almanak en Onderwijs 

wordt. 

Mevr. Knops stelt dhr. De Groot voor als 21 jaar, studeert IBO en Commissaris 

Buiteland en Acquisitie wordt. 

Mevr. Ek zegt dat zij 21 jaar is en IBO studeert en het komende jaar Commissaris 

Binnenland en Faciliteiten wordt. 

Dhr. Meurink zegt dat hij 18 jaar is, IBO studeert en komend jaar hoopt 

penningmeester te zijn. 

Mevr. De Bel zegt dat zij 18 jaar is en IBO studeert en het komende jaar Secretaris en 

Commissaris Promotie te worden. 

Mevr. Knops zegt dat zij 22 jaar is, IBO studeert en hoopt komend jaar Voorzitter en 

Commissaris IAPSS te worden. Tevens zegt zij dat ze hoopt dat de ALV vertrouwen in 

hun heeft en zij bedankt het h.t. bestuur dat zij al vertrouwen in hun hebben. 

Dhr. Te Beest verspreekt zich dramatisch door het SIB-bestuur te noemen, hij biedt 

zijn excuses hiervoor aan. En vraagt aan het KB of zij het SPIL-lied wel kennen. 

Het KB zingt semi-vals het SPIL-lied en stampt hierbij onregelmatig. 

Er is een punt van orde ingediend, tijdens het zingen van ‘chapeau’ dient de hand in 

de lucht te worden geheven. 

Mevr. Matton vraagt met welk been er eigenlijk gestampt wordt. 

Mevr. Ek en mevr. Markslag zeggen dat de SPIL politiek neutraal is. 
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Dhr. Te Beest vraagt wat mevr. Ek zou verbeteren ten opzichte van haar voorganger. 

Mevr. Ek geeft aan dat dit niet zozeer een verbetering hoeft te zijn maar een 

verandering. Zij zal verschillende activiteiten gaan organiseren die misschien nog niet 

op het programma stond. 

Dhr. Te Beest vraagt of het bestuur een positieve en een negatieve eigenschap kan 

noemen. 

De voorzitter geeft aan dat er reeds een sollicitatieprocedure is geweest en vraagt 

om verder te gaan. 

Mevr. Ek geeft aan dat Dhr. De Groot wel altijd laat is voor vergaderingen. 

De voorzitter vraagt of er nog vragen zijn. Deze zijn er niet en hij vraagt of er nog 

tegenkandidaten zijn. 

Dhr. Bannenberg zegt nou, ja. 

De ALV lacht. 

Dhr. Bannenberg trekt zichzelf direct terug en vraagt of het huidige bestuur wat de 

motivatie was om tot deze functieverdeling te komen. 

Mevr. Daemen noemt dat dit vooral is gekomen door de persoonlijke kwaliteiten van 

de kandidaten zelf. 

De voorzitter vraagt nogmaals of er enige tegenkandidaten zijn. Deze zijn er niet. 

De voorzitter vraagt of er behoefte is aan een stemming of dat het kb per acclamatie 

kan worden aangenomen. 

De voorzitter hamert met de volgende hamerslag, voor het eerst in de SPIL-

geschiedenis, mevr. Den Toom in als f.t. Commissaris Debat & ICT, dhr. Pak als f.t. 

Commissaris Onderwijs & Almanak, dhr. De Groot als f.t. Commissaris Buitenland & 

Acquisitie, mevr. Ek als f.t. Commissaris Binnenland & Faciliteiten, dhr. Meurink als 

f.t. Penningmeester, mevr. De Bel als f.t. Secretaris en mevr. Knops als f.t. Voorzitter 

& Commissaris IAPSS. 

Er is een applaus. 

10. Decharges en Installaties 

Mevr. Van de Voort wordt gedechargeerd uit de PiP-commissie. 

11. W.v.t.t.k. 
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Mevr. Auwema vraagt wat er is gebeurt met de contributie omdat er bij haar 

persoonlijk nog geen contributie is afgeschreven dit jaar en hoe dit is gekomen. 

Dhr. Stam legt uit dat hij ontzettend hard bezig is met de contributie innen. Er is eind 

april bij ongeveer 60% van de leden contributie geïnd. De overige 40% waren ING 

klanten en daar is het niet bij gelukt. De bank heeft na eindeloos bellen gezegd dat 

het een storing bij de bank was en dat het een storing was bij de ING. Het plan is om 

morgen de contributie te gaan innen en daarmee zou voor het einde van het 

boekjaar maar ook voor de mogelijkheid van mensen om zich uit te schrijven bij de 

SPIL geïnd zal worden. Er zal zo spoedig mogelijk ook achter alle storneerders 

worden gegaan om het zo snel mogelijk af te handelen voor het begin van het 

volgende collegejaar. 

Mevr. Auwema adviseert de penningmeester en de secretaris om de mensen op de 

hoogte te stellen via e-mail. 

Dhr. Stam neemt dit mee. 

Mevr. Auwema vraagt aan de f.t. penningmeester wanneer hij zijn contributie gaat 

innen in acht name van het incassocontract. 

Dhr. Meurink zegt dat hij dit zal doen zodra de eerstejaars allemaal zijn ingeschreven 

en de situatie ernaar staat. 

Dhr. Stam zegt dat het ongepast is om dit aan de f.t. penningmeester te vragen 

omdat hij er nog niet over is ingelicht en bovendien is de reden dat de contributie zo 

laat wordt geïnd omdat het ledenbestand niet aanwezig was tot mid-april. 

Dhr. Bannenberg spreekt namens het hele WHALV en vraagt dat in het kader van 

continuïteit het f.t. bestuur een commissie aanstelt die de continuïteit bevorderd bij 

de SPIL zoals het WHALV heeft gedaan. 

Mevr. Daemen neemt dit mee. 

Er is een motie ingediend over de maat van het pak van dhr. Meurink. De indieners 

besluiten het ter kennis mee te geven aan dhr. Meurink. De motie wordt niet 

behandeld. 

12. Rondvraag 

De heer Te Beest vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het f.t. bestuur veel succes wenst en het h.t. 

bestuur een verdiende vakantie toewenst. 
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De heer Bannenberg vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij met plezier naar de speciaalbiertjes uitkijkt 

en het f.t. bestuur veel succes wenst. 

 Mevrouw Markslag vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat ook zij het f.t. bestuur veel succes wenst en de 

deelnemers van de lange reis veel plezier. 

Mevrouw Auwema vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij het f.t. veel succes en plezier toewenst en dat 

er 3 generaties SPIL-bestuur bij haar op de gang wonen. 

De heer Pak vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij ontzettend blij is dat de ALV vertrouwen in hem heeft 

en dat hij het 33e ontzettend wilt bedanken. 

 De heer Meurink vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het 33e en de ALV graag wilt bedanken voor 

hun vertrouwen. 

Mevrouw Van de Voort vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij het 33e wilt bedanken voor de invoering van 

de Instemmings ALV en het f.t. bestuur veel succes wenst. 

Mevrouw Knops vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat zij heel erg blij is met het vertrouwen van het 33e 

bestuur en de ALV.  

Mevrouw Den Toom vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij er heel erg blij mee is dat zij bij dit historisch 

moment mag zijn. 

Mevrouw Ek vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat zij het 33e en de ALV graag wilt bedanken voor hun 

vertrouwen.  

De heer Valkenburg vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij zeer blij en trots op het f.t. bestuur is en dat 

zijn kinderen erg geschikt zijn.  

De heer Van Altena vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij ontzettend blij is dat deze ALV is geslaagd en 

dat hij ontzettend trots en vol vertrouwen weet dat het 34e bestuur het goed gaat 

doen.  
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Mevrouw Daemen vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen wilt bedanken voor hun 

aanwezigheid, de WHALV wilt bedanken voor hun bijdrage en oud-bestuur wilt 

bedanken en dat zij erg blij is dat het 34e kb nu de status heeft van f.t. bestuur. 

13. Decharge der Stemcommissie 

Mevrouw Auwema en mevrouw Matton worden onder dank gedechargeerd uit de 

stemcommissie.  

14. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten. 
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Eindverslag SPIL-bestuur 2013-2014, ‘Spilkyway’ 

1. ALGEMEEN 

‘Het is volbracht.’ – Jezus Christus (33) 

Het 33e bestuur heeft het afgelopen jaar de volgende drie verenigingsbrede doelstellingen 

gehanteerd. 

1. Ledenbinding 

Dit jaar heeft het bestuur het doel voor ogen gehouden dat leden zich thuis voelen bij de 

SPIL en zich verbonden voelen met de vereniging. Om dit te bereiken, heeft het bestuur ten 

eerste een open houding aan proberen te nemen op activiteiten, op de borrel, op reis en in 

het hok. Ten tweede heeft het bestuur ervoor proberen te zorgen dat er activiteiten worden 

georganiseerd die interessant zijn voor een breed ledenpubliek (bachelor- en 

masterstudenten; politicologie- en IBO-studenten). Tot slot hebben de commissarissen van 

het bestuur hun commissieleden zoveel mogelijk de kans proberen te geven om zelf input te 

leveren, en niet slechts als ‘ideeënkanon’ op te treden. 

Dit beleid heeft zichtbaar zijn vruchten afgeworpen: er is een grote en gevarieerde groep 

leden die enthousiast zijn over de SPIL. Activiteiten als de mini-MUN-conferentie, de 

Carrièreavond en de College Tour met Jaap de Hoop Scheffer trokken een publiek met veel 

(internationale en master-) studenten die nooit eerder met de SPIL in aanraking waren 

geweest. Op activiteiten als de Ouderavond en de Actieve Ledendag werd bovendien de 

band tussen de SPIL en haar actieve ledenkern versterkt. In de ogen van het bestuur hebben 

de actieve leden bovendien veel mogelijkheden gehad om zelf input te leveren wat betreft 

hun commissiewerk, iets wat met name duidelijk te zien was tijdens de buitenlandse reizen. 

Het bestuur ziet het grote aantal inschrijvingen voor de SPIL-commissies, -activiteiten, -

reizen en bestuurssollicitaties van dit jaar vooral als een teken dat het beleid van openheid 

ongetwijfeld zijn vruchten heeft afgeworpen.  

2. Identiteit 

Het imago dat de SPIL al lange tijd binnen Leiden heeft – dat van een grote, actieve en 

professionele studievereniging voor Politicologie én voor IBO – moet uiteraard behouden 

worden. Bovendien moeten leden weten waarvoor ze bij de SPIL terecht kunnen: voor 

studieboeken met korting en voor gezelligheid, maar ook voor inhoudelijke activiteiten, voor 

mooie reizen, voor hulp bij je studie en voor Debat. Het bestuur heeft de identiteit van de 

SPIL het afgelopen jaar op een aantal manieren optimaal proberen uit te dragen. 

Allereerst door alle promotiekanalen effectief te benutten. Er zijn nieuwe banners 

aangeschaft, van elke activiteit is er een aparte poster, de SPIL-app wordt regelmatig 

geüpdatet met nieuwe activiteiten en foto’s, en in de verschillende facebookgroepen is de 

SPIL goed vertegenwoordigd. Op die manier zijn leden altijd op de hoogte van de 

evenementen die de SPIL organiseert. Daarnaast is er bij de organisatie van activiteiten op 

gelet dat de SPIL voor zowel politicologie- als IBO-studenten een aantrekkelijke vereniging 

moet blijven. Afgelopen jaar heeft het bestuur ervaren dat het af en toe lastig kan zijn om 
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evenveel interessante activiteiten te organiseren op het gebied van de internationale 

betrekkingen, als op het gebied van nationale politiek. Een uitdaging voor het nieuwe 

bestuur om de balans in activiteiten te optimaliseren! Gelukkig kan aan de opkomst bij 

activiteiten en de bezetting van commissies wel afgelezen worden dat zowel politicologie- 

als IBO-studenten dit jaar actief betrokken zijn geweest bij de vereniging.  

3. Professionalisering 

Het aantal leden en de variëteit aan activiteiten van de SPIL neemt elk jaar toe – een 

gegeven dat verdere professionalisering van de SPIL nodig maakt. In de afgelopen tijd heeft 

het bestuur daar op verschillende manieren vorm aan proberen te geven.  

Allereerst is het ledenbestand in goed orde hersteld en kan het bestuur met trots melden 

dat het ledenaantal van de SPIL tot boven de 1200 is gestegen. Hopelijk maakt dit voor het 

nieuwe bestuur de weg vrij om ook een alumni- en reünistenbestand aan te leggen. Een 

tweede verbetering wordt gevormd door de afspraken die de Commissaris Onderwijs met de 

StudyStore heeft gemaakt omtrent de levering van de boeken, waardoor miscommunicaties 

en vertragingen van boeken in de toekomst hopelijk niet meer zullen voorkomen. Op het 

gebied van ICT verdienen de nieuwe SPIL-app en de aanpassingen van spilplaats.nl de 

aandacht. Ook wordt het online carrièrecentrum nu wekelijks geüpdatet met nieuwe 

stagevacatures. Daarnaast bieden de ideeën die dit jaar ontwikkeld zijn in het kader van de 

WHALV zeer waarschijnlijk in de toekomst een oplossing voor de problematiek rondom de 

opkomst op ALV’s. Tot slot is er in het afgelopen jaar sprake geweest van een goed contact 

tussen de SPIL en de Faculteit, het Instituut, de SLS, de POP-Corner en andere 

studieverenigingen, met als resultaat nieuwe mogelijkheden op het gebied van 

samenwerking en financiering van activiteiten. 

2. VOORZITTER & COMMISSARIS IAPSS 

“Look at a day when you are supremely satisfied at the end. It’s not a day when you lounge 

around doing nothing; it’s a day you’ve had everything to do and you’ve done it.” – Margaret 

Thatcher 

1. Intern 

De absolute prioriteit van de voorzitter heeft het afgelopen jaar gelegen bij het zorgen voor 

een goede samenwerking binnen het bestuur. Daarbij werd er veel belang gehecht aan een 

heldere taakverdeling, terwijl tegelijkertijd de mogelijkheid open bleef om elkaar te helpen 

wanneer dit nodig was. Dat laatste is afgelopen jaar een aantal keer het geval geweest. 

Tegenslagen konden op die manier toch worden opgevangen.  Bovendien heeft de 

voorzitter elk kwartaal persoonlijke evaluatiegesprekjes gehouden met de overige 

bestuursleden. Vervolgens werd de samenwerking binnen het bestuur tijdens de 

bestuursvergadering met iedereen samen besproken, waardoor eventuele problemen 

vroegtijdig konden worden opgelost. Het resultaat van deze methode was een fijne 

werksfeer en positieve bestuurlijke uitstraling.  

2. Extern 
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Het afgelopen jaar heeft de voorzitter de SPIL vertegenwoordigd in de volgende organen: 

IAPSS, PvP, VerO en StOP. De voorzitter signaleert dat de banden met deze organen en met 

de verenigingen die erin plaatshebben, ook dit jaar weer heel goed zijn geweest. Aan de 

ontwikkelingen binnen deze organen zal nu kort aandacht worden geschonken.  

International Association for Political Science Students (IAPSS) 

In april is de voorzitter, samen met twee commissieleden en vijf andere actieve SPIL’lers 

afgereisd naar Thessaloniki voor het IAPSS World Congress 2014. De commissie is actief 

betrokken geweest bij de promotie en de organisatie van de reis naar Thessaloniki. Aldaar 

heeft de groep SPIL’lers gedurende het congres goed contact gehad met elkaar én nieuwe 

internationale contacten gelegd. Dit maakte niet alleen de academische conferentie (met 

het thema ‘global governance’) naast interessant ook erg gezellig, maar kwam bovendien 

van pas tijdens de daarop volgende algemene vergadering. Daarin werd onder meer 

besloten dat het IAPSS World Congress 2015 plaats zal vinden in Londen, dat IAPSS een 

vaste werknemer zal aanstellen in Nijmegen (waar in oktober tevens de volgende IAPSS-

conferentie wordt georganiseerd), en dat er een gratis IAPSS-proeflidmaatschap voor 

verenigingen mogelijk wordt gemaakt.  

Platform voor Politicologen (PvP) 

Met de voorzitters van EOS, Machiavelli en ismus heeft de voorzitter in het afgelopen jaar 

regelmatig overleg gehouden in PvP-verband. De voorzitter van de SPIL fungeerde daarbij 

tevens als voorzitter van het PvP en heeft erop toegezien dat het PvP-bestuur dit jaar 

belangrijke stappen heeft genomen om orde op zaken te stellen binnen het PvP. Ten eerste 

is de statutaire oprichting van het Platform aan het begin van dit jaar afgerond. Ten tweede 

is er dit jaar weer een PiP-Congres georganiseerd, dat in februari plaatsvond in Amsterdam 

– een geslaagd evenement, waarvan de commissie een goed draaiboek heeft achtergelaten. 

Ten derde zijn de banden met de NKWP (de Nederlandse Kring voor de Wetenschap der 

Politiek) weer aangehaald, met als resultaat een grote NKWP-bijdrage aan het PiP-Congres. 

Tot slot is er financieel orde op zaken gesteld, mede door de installatie van een 

KasCommissie en de opening van een PvP-bankrekening. 

De voorzitter denkt dat hiermee de weg vrij is gemaakt voor het volgende PvP-bestuur om 

in september een sterke PiP-Commissie te installeren en een PvP-website op te richten. 

Bovendien zijn er in PvP-verband verkennende gesprekken geweest over de eventuele 

organisatie van het IAPSS World Congress 2015 in samenwerking met Machiavelli – iets 

waar de volgende voorzitter zich allicht mee zal gaan bezig houden.  

VerenigingenOverleg (VerO) 

De samenwerking tussen de verschillende studieverenigingen van de FSW binnen het VerO 

heeft dit jaar geresulteerd in plannen voor twee gezamenlijke activiteiten: een 

gangverenigingenfeest en een gangverenigingencongres. Het feest, dat in mei werd 

georganiseerd door de Commissarissen Faciliteiten van de verschillende verenigingen, was 

een groot succes. Het congres, waarvoor een zelfstandige commissie was opgericht, heeft 

helaas geen doorgang kunnen vinden als gevolg van organisatorische problemen. Tot slot is 

in het VerO de afwijzing van de CASSA-subsidie voor de Lange Reis ter sprake gekomen, 

aangezien Itiwana met eenzelfde kwestie kampte dit jaar. Daaruit is de afspraak 

voortgekomen dat deze twee verenigingen samen met de assessor en de voorzitter van het 
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LUF rond de tafel gaan om te praten over de eisen die aan de subsidieaanvraag gesteld 

worden.  

StudieverenigingenOverlegPlatform (StOP) 

De belangrijkste kwestie die dit jaar in StOP-verband is besproken, is de EL CID. In 

samenspraak met de EL CID-Commissie werd besloten om de studieverenigingen (buiten 

het faculteitenblok op dinsdag) ook op de woensdag in de EL CID onder de noemer 

‘studieworkshops’ in het gebouw van de Hogeschool een activiteit te laten organiseren. In 

samenwerking met MUN Leiden heeft de SPIL daarom deze EL CID een mini-MUN-congres 

georganiseerd voor de aankomend studenten. Deze kende echter (net als alle andere 

studieworkshops die middag) een erg lage opkomst. Een heroverweging van dit concept van 

studieworkshops in StOP-verband is voor het komende jaar dus aan te raden.   

3. Overige activiteiten 

In het kader van het alumni- en carrièrebeleid heeft de voorzitter zich het afgelopen jaar 

ingespannen om de SPIL te maken tot een vereniging waarbij leden ook terecht kunnen 

wanneer ze een stage zoeken of inspiratie willen opdoen voor hun loopbaan. In oktober 

heeft de voorzitter daarom een Stageavond georganiseerd, waarop tientallen SPIL’lers 

kennis maakten met stagecoördinatoren van verschillende interessante organisaties. In 

april volgde de Carrièreavond, bestaande uit een quiz, speeddate en borrel waarop leden 

en alumni van de Leidse Alumnivereniging voor Politicologen (LAP) op een informele manier 

met elkaar in contact konden komen. Beide activiteiten zijn erg positief ontvangen door 

zowel de SPIL-leden, als de alumni, als het Instituut Politicologie, dat de SPIL een extra 

subsidie heeft toegekend voor het alumni- en carrièrebeleid.  
Tot slot heeft de voorzitter in mei de jaarlijkse Actieve Ledendag georganiseerd. Blijkens de 

hoge opkomst, viel de keuze voor een wijnproeverij goed in de smaak bij de leden, die op 

deze manier bedankt werden voor het werk dat zij dit jaar voor de SPIL hebben gedaan.   

3. SECRETARIS 
"Non, rien de rien. Non, je ne regrette rien." – Edith Piaf 
 
De afgelopen maanden is er door de Secretaris hard gewerkt om de laatste kinken uit de 

kabel van het ledenbestand te halen. Er zijn nog diverse mensen in- en uitgeschreven die 

door het kwijtraken van het ledenbestand onder de voorgaande Secretaris in de problemen 

waren gekomen. Door de steeds groeiende bachelor specialisatie Internationale 

Betrekkingen en Organisaties draagt de Secretaris het jaar met ruim 1186 leden over aan zijn 

opvolger. Het maken van een back-up van het ledenbestand wordt nu na elke mutatie door 

de Secretaris gedaan. Het inschrijven van de leden via digitale formulieren is voor de 

Secretaris een enorme aanwinst, er kan meer tijd en zorg in andere zaken gestoken worden. 

Met het succesvol invoeren van een Instemmings-ALV is de Secretaris er ook van overtuigd 

dat het komende bestuur, dat het eerste bestuur is dat een f.t. status geniet, door een 

succesvolle inwerkperiode waar ze met zekerheid alle kennis hebben kunnen vergaren die 

nodig is voor een bestuursjaar bij de SPIL. Naast de succesvolle historische en fameuze 

Instemmings-ALV kijkt de Secretaris ook terug op alle andere succesvolle ALV’s die het 

afgelopen jaar onder zijn bewind hebben plaatsgevonden. 
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De investeringen die dit jaar zijn gedaan, de aanschaf van een nieuwe versie van PCLeden en 

het gebruik van mailchimp zorgen ervoor dat de SPIL fris en fruitig de toekomst in kan 

zonder belemmert te worden door oude en onpraktische manieren. Keer op keer bewijst de 

handigheid van mailchimp het gemak waarmee alle leden op een representatieve en snelle 

manier kunnen worden bereikt. 

Tevens is dit jaar sinds lange tijd weer een oud-besturenborrel georganiseerd die zéér 
succesvol was. Onder het genot van veel drank hebben erg veel Voorzitters, Secretarissen, 
Penningmeesters en Commissarissen van diverse portefeuilles met elkaar gesproken over 
hun gloriedagen bij de SPIL en geproost op de mooiste vereniging van Leiden.  
 
3.1 COMMISSARIS ALMANAK 
“I’ll be back.” – The Terminator 

Helaas is de almanak dit jaar vertraagd vanwege de plotselinge noodzaak om de laatste 

uitgave van het magazine Debat te maken. De Commissaris Almanak beschikt over een 

zeldzame set eigenschappen die nodig zijn om een dergelijk boekwerk te vervaardigen, 

vandaar dat de Commissaris Almanak de uren die gepland waren voor de almanak moeten 

besteden aan het creëren van het semi-wetenschappelijke magazine van de SPIL. 

Dit resulteert erin dat de almanak voor onbepaalde tijd is vertraagd, de Commissaris 
Almanak wil hier later uitgebreid verslag over doen. De Commissaris Almanak hoopt wel 
voor de Beleids ALV van het 34e bestuur te kunnen zeggen dat de almanak al in productie is. 
 

3.2 COMMISSARIS ICT 
“See the driver hooks a function by patching the system call table, so it's not safe to unload it 

unless another thread's about to jump in there and do its stuff, and you don't want to end up 

in the middle of invalid memory!” – Moss  

De Commissie ICT heeft de website de afgelopen maanden goed onderhouden en heeft 

enkele aanpassingen doorgevoerd. Dode links zijn weggehaald; de lijst met stages in het 

Carrièrecentrum wordt constant bijgewerkt en enkele onregelmatigheden wat betreft 

kopjes en ordening van teksten zijn weggehaald. Daarnaast is algemene informatie over de 

SPIL duidelijker op de website geplaatst (bijvoorbeeld door het kopje ‘Contact’) en is er een 

blog toegevoegd waar verslagen van de reizen op te lezen zijn. Deze laatste toevoeging blijkt 

zeer waardevol te zijn omdat er al veel positieve reacties zijn geweest van mensen uit het 

‘thuisfront’ over de blogs. 

De lay-out van de website blijft echter wat onoverzichtelijk en ouderwets. Daarom heeft de 

Commissaris ICT samen met de f.t. Commissaris ICT gekeken naar mogelijkheden om een 

nieuwe en overzichtelijke website te creëren. De f.t. Commissaris ICT kan hierdoor aan de 

slag voor een eventuele nieuwe website. 

De nieuwe mobiele applicatie wordt veelvuldig gebruikt door de leden – inmiddels hebben al 
meer dan 120 mensen de SPIL-applicatie gedownload, een aantal dat nog steeds groeit. De 
Commissaris ICT is ervan overtuigd dat dit één van de beste investeringen binnen de SPIL is 
geweest. 
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4. PENNINGMEESTER 
“Als de financier zijn slag mist, zeggen de voorname lui van hem: “ ’t Is een 

burgermannetje, een man van niets, een proleet”. Slaagt hij, dan vragen zij hem zijn 

dochter ten huwelijk.” – La Bruyère 

4.1 Contributie 

De penningmeester heeft sinds de ALV van 26 juni jongstleden maar liefst drie pogingen 

gedaan tot het innen van de overgebleven contributies. Het ging hierbij overwegend om 

contributies van leden die klant zijn bij de ING-bank. Hoewel de penningmeester graag 

uitgebreid toelicht hoe hij deze vrij technische handelingen heeft verricht, zou hij zich in dit 

boekje willen beperken tot de conclusies dat: 1) Verschillende werknemers van ABN-AMRO-

zakelijk keer op keer verkeerde en tevens tegenstrijdige informatie aan de penningmeester 

hebben doorgespeeld, waardoor 2) de correct aangeleverde contributie-batch-bestanden 

herhaaldelijk werden geweigerd door de ABN-ARMO-bank, dan wel automatisch 

gestorneerd door de ING-bank. De laatste mislukte poging, die dateert van 9 september 

jongstleden, is tot grote treurnis van de penningmeester, doorgeschoven naar de 

bestuursperiode van zijn opvolger. Aangezien dit contributie-debacle doch valt in het 

boekjaar van de heer Stam, belooft hij zich in te spannen om de heer Meurink hierin zo veel 

mogelijk bij te staan. De eerstvolgende stap is het (wederom) wijzigen van het incasso-

contract bij de ABN-AMRO, en het vervolgens uitvoeren van één laatste incasso-batch. De 

penningmeester verwacht dat de afschrijving van de contributie binnen een maand kan 

worden voltooid.  

 

4.2 EJW 

Het EersteJaarsWeekend (EJW) is dit jaar wederom soepel en zonder grote problemen 

verlopen. Het thema “Kapitalisten versus Communisten” bleek niet alleen actueler dan ooit, 

maar het zette ook aan tot een groot aantal inschrijvingen bij de commissariaten der SPIL. 

De penningmeester vermoedt dat het EJW zonder problemen kan worden overgedragen aan 

de heer Meurink, hoewel hij nooit in de EJW-commissie heeft plaatsgenomen. Zijn ervaring 

met - inmiddels - twee EersteJaarsWeekenden, en de expertise die hij van de heer Stam dan 

wel zijn bestuursgenoten kan vergaren, lijken de penningmeester voldoende redenen om 

het EJW wederom onder zijn functie te laten vallen. Voor een uitgebreide financiële 

realisatie van het EJW verwijs ik u gaarne naar bijlage #2. 

 

4.3 StudyStore 

De StudyStore heeft sinds een aantal maanden geleden een aantal nieuwe werknemers in 

dienst dat zich met onze samenwerking bezighoudt. Gebleken is dat het bedrijf haar 

rekeningen sindsdien gelukkig sneller betaald. De keerzijde is echter, dat het nieuwe 

leiderschap heeft besloten om de mogelijkheid tot het inloggen in de bestelgegevens van 

SPIL-leden tijdelijk op te schorten, waardoor tot nu toe steeds is gewerkt met de bestel-

overzichten die door de StudyStore ter vervanging werden aangeleverd. De penningmeester 

zal aan zijn opvolger doorgeven dat hij contact met het bedrijf hierover zal moeten 

intensiveren, zodat op korte termijn alsnog kan worden overgestapt op het inlog-systeem. 
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Hopelijk is de nieuwe leiding bij StudyStore ook op dit vlak in staat om een snelle 

ontwikkeling door te maken.  

  

5. COMMISSARIS BINNENLAND 

“Science is organized knowledge. Wisdom is organized life. ” ― Immanuel Kant, Critique of 

Pure Reason 

De Commissaris heeft zich het afgelopen jaar ingespannen om samen met zijn commissie 
inhoudelijk sterke activiteiten te organiseren die veel SPIL-leden zouden aanspreken. Vanuit 
die visie zijn de volgende activiteiten tot stand gekomen: 

- Excursie naar het Ministerie van Buitenlandse Zaken (1 oktober)  
- Binnenhofexcursie (13 november)  
- Lezing Sybrand van Haersma Buma (25 november)  
- Mini MUN Conferentie (27 november)  
- Excursie Eerste Kamer (12 februari) 
- Lezing Bram van Ojik (17 februari)  
- Leidsch Debat (12 maart) 
- Krim-lezing (10 april) 

- Europa-activiteit met AEGEE (9 mei) 
- Lezing Jaap de Hoop Scheffer (14 mei) 
- Lezing Boris van der Ham (4 juni) 
- Lezingen Ruud Koole en Frans Verhagen 

- Mini-MUN EL CID 
 
De Commissaris heeft zich het afgelopen jaar ingespannen om samen met zijn commissie 
inhoudelijk sterke activiteiten te organiseren die veel SPIL-leden zouden aanspreken. Vanuit 
die visie zijn de volgende activiteiten tot stand gekomen: 
- Excursie naar het Ministerie van Buitenlandse Zaken (1 oktober)  
- Binnenhofexcursie (13 november)  
- Lezing Sybrand van Haersma Buma (25 november)  
- Mini MUN Conferentie (27 november)  
- Excursie Eerste Kamer (12 februari) 
- Lezing Bram van Ojik (17 februari)  
- Leidsch Debat (12 maart) 
- Krim-lezing (10 april) 
- Europa-activiteit met AEGEE (9 mei) 
- Lezing Jaap de Hoop Scheffer (14 mei) 
- Lezing Boris van der Ham (4 juni) 
- Lezingen Ruud Koole en Frans Verhagen 
- Mini-MUN EL CID 
 
Voor al deze activiteiten was er veel animo en een hoge opkomst; vaak overschreef het 
aantal aanmeldingen het aantal plekken. Deze overschrijding werd opgelost door gebruik te 
maken van  verschillende inschrijfmethoden (‘die het eerst komt, die het eerst maalt’ en 
loting).  
 
Het feit dat het aantal aanmeldingen het aantal plekken bij activiteiten overschreef maakt 
ook de toekomstig grootste uitdaging op het gebied van Binnenland. Dit is reeds besproken 
met de commissaris zijn opvolger opdat de frequentie van activiteiten wordt verhoogd en 
capaciteit van activiteiten wordt verhoogd. 
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Het voorzitterschap van het Leidsch Debat van dit jaar heeft de commissaris als zeer 
intensieve doch zeer mooie opdracht gezien. Het debat rond de gemeenteraadsverkiezingen 
met een opkomst geschat op 650 aanwezigen ziet de commissaris dan ook als een groot 
succes. De samenwerking met Augustinus, Minerva, ELSA, B.I.L. en de PkvV was zeer 
vruchtbaar en zeker voor herhaling vatbaar. 
 
De bij de tussentijdse ALV besproken midlustrumlezing is door uitstellen van andere 
geïnteresseerde partijen mogelijk een mooie te organiseren activiteit voor de commissaris 
zijn opvolger. 
 
De commissaris is blij zeker gezien de kwaliteit van de georganiseerde activiteiten. Hij is wel 
van mening dat de frequentie van activiteiten op enkele momenten in het jaar hoger had 
gekund. 
 

5.2 COMMISSARIS ACQUISITIE 
“I always arrive late at the office, but I make up for it by leaving early.” ― Charles Lamb 

Onder leiding van de Commissaris heeft de Commissie Acquisitie het afgelopen jaar 

verschillende mogelijkheden verkend om acquisitie-inkomsten voor de SPIL te genereren. 

Helaas is dat in deze tijd erg lastig gebleken. Wel is er 39 euro binnengehaald door promotie 

van de collegereeks van het SIDI. Bovendien heeft de Commissaris een contract gesloten met 

AthenaStudies, een organisatie die universitaire bijlessen verzorgt en geïnteresseerd is in 

promotiemogelijkheden via de SPIL. Hier zal per blok €100 mee worden ‘binnengeharkt’. 

Ook is er uiteraard het contract met de SIL dat voor acquisitie-inkomsten zorgt. 

Daarnaast heeft de commissaris Acquisitie zich dit jaar ontfermd over vormen van 

‘merchandising’ in de vorm van zonnebrillen en pennen. 

De commissaris is van mening dat zijn opvolger nog steeds andere manieren van Acquisitie 

moet blijven verkennen maar de mogelijkheden van ‘merchandising’ ook zeker moet 

aanpakken als commissaris Acquisitie. 

6. COMMISSARIS BUITENLAND 
“The ‘O’ from Oh My God?!” – Rosa Rupert (2014) 
 
Op het moment van schrijven van dit stuk heeft de  Commissaris Buitenland de beiden 
reizen achter de rug en is ook het eindverslag voor de subsidieaanvraag bij het instituut 
Politieke Wetenschap ingediend. Tevens is de Commissaris Buitenland van mening dat zijn 
opvolger op dit moment voldoende is ingewerkt om een succesvol bestuursjaar te kunnen 
draaien. Hieronder vindt u een evaluatie van de Lange Reis en de tweede Brusselexcursie. 
Verder wordt weergegeven in hoeverre andere beleidspunten zijn gerealiseerd. 

 
6.1 Reizen 
Nadat in januari een groep van 40 SPILlers als Korte Reis het Baltische Riga bezocht, vertrok 

deze zomer een groep van 30 SPILlers voor de Lange Reis naar China. Ook op deze reis is er 

wederom gekozen om slechts een stad te bezoeken en heeft de groep twee weken in Beijing 

doorgebracht. Een bezoek aan een tweede stad is niet gerealiseerd, omdat er in deze stad 

geen politicologische afspraken te organiseren waren en een bezoek aan deze stad dus geen 

https://www.goodreads.com/author/show/6237.Charles_Lamb
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meerwaarde zou hebben voor het academische gehalte van de reis. Hoewel er in 

voorbereiding voor de reis enige moeilijkheden waren met o.a. het organiseren van 

relevante afspraken en het rondkrijgen van het financiële plaatje, is het toch gelukt een 

mooie reis neer te zetten.  

De bestemming voldeed in de ogen van de Commissaris Buitenland aan de criteria die aan 

het begin van het jaar zijn opgesteld (politieke relevantie, politicologische relevantie, 

culturele relevantie, financiële haalbaarheid en veiligheid). Door de bewogen geschiedenis 

van China, haar gesloten politieke systeem en de huidige politieke situatie in China hebben 

de deelnemers hun horizon kunnen verbreden en een praktische kant van hun studie 

kunnen ervaren. Gedurende de reis zijn er bezoeken gebracht aan de Nederlandse 

Ambassade, verschillende universiteiten, een Chinees advocatenkantoor, een ontmoeting 

met verschillende Nederlandse correspondenten en verschillende andere instanties. Deze 

verschillende afspraken maakten de reis zowel politicologisch als academisch relevant. Een 

hoogtepunt qua afspraken was toch wel een bezoek aan Ai Weiwei, die wij in Beijing in zijn 

huis zo’n anderhalf uur hebben gesproken. Naast inhoudelijke afspraken is ook de cultuur 

van China zeker niet vergeten. Zo hebben we een bezoek gebracht aan het Nationaal 

Museum van China, de Verboden Stad, het Zomerpaleis en als klap op de vuurpijl een 

dagtrip naar de Chinese Muur, die ieders verwachtingen overtrof. Zo zijn alle facetten van 

Beijing verkend en keerde de groep huiswaarts met een completer beeld over China.  

 

6.2 Pré-buitenlandactiviteiten 
In de aanloop naar de Lange Reis zijn er twee inhoudelijke pré-buitenlandactiviteiten 

georganiseerd, waarbij allereerst mevrouw Pau Honig een lezing gaf over haar leven als 

studente Chinees in de stad Urumqi in het westen van China. De tweede pre-

buitenlandactiviteit werd ingevuld met een lezing van dr. Taru Salmenkari, verbonden aan 

het instituut Sinologie van de Universiteit Leiden. Daar dr. Salmenkari veel geschreven heeft 

over de civil society in China, was dit ook het onderwerp van haar lezing. Ook is er een pré-

buitenlanddiner georganiseerd in restaurant Buddhas om de deelnemers alvast in Aziatische 

sferen te brengen. 

 

6.3 Excursies 
 
Nadat op 5 en 6 december 2013 de Brusselexcursie in samenwerking met Machiavelli had 

plaatsgevonden, bleek de roep om een tweede Brusselexcursie zo groot dat de commissaris 

Buitenland besloot een tweede excursie te organiseren. Deze vond plaats op 8 en 9 mei van 

dit jaar. Hoewel er ruim twintig aanmeldingen waren, bleken sommigen net voor de excursie 

toch niet mee te kunnen, waardoor er uiteindelijk met een groep van 16 man op weg gingen 

naar Brussel. Omdat het late afzeggen van een aantal mensen voor veel onnodige logistieke 

ongemakken zorgde, raadt de commissaris Buitenland zijn opvolger aan om bij de 

Brusselexcursie de deelnemers een deelnemerscontract te laten tekenen, zoals dat bij de 

reizen al gebruikelijk is.  

Ondanks dat de SPIL slechts met een kleine groep richting Brussel ging, was de excursie een 

groot succes met veel interessante afspraken. Zo bracht de groep onder andere een bezoek 
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aan het hoofdkwartier van de NAVO en aan de Nederlandse Permanente 

Vertegenwoordiging bij de Europese Unie en deed zij nieuwe kennis op over verschillende 

Europese instanties.  

Daar deze excursie een succes is geweest, raadt de commissaris Buitenland zijn opvolger aan 

om, mocht het animo voor de eerste Brusselexcursie wederom het aantal plekken 

overschrijden, een tweede Brusselexcursie in mei te organiseren. 

7. COMMISSARIS ONDERWIJS EN FACILITEITEN 

‘’Er zit geluk in werk. Er zit geluk in de bewustwording dat we iets bereikt hebben’’ – 

Henry Ford 

 

7.1 Onderwijs 
7.1.1. Boekverkoop 
De commissaris heeft dit jaar geprobeerd betere afspraken met de StudyStore te 
maken over de boekverkoop. Dat resulteerde uiteindelijk in het feit dat er in de 
laatste twee blokken van vorig academisch jaar en in het huidige blok geen of 
nauwelijks boeken zijn vertraagd. De verandering van twee naar een contactpersoon 
bij de StudyStore heeft gezorgd voor een heldere communicatie tussen de SPIL, haar 
leden en de StudyStore. De plaatsing van een nieuwe webshop op de site zelf heeft 
bijgedragen aan een professioneler karakter van de SPIL. De commissaris heeft haar 
opvolger dan ook meegegeven op regelmatige basis contact te houden met de 
contactpersoon bij de StudyStore, om miscommunicaties zoals in de eerste twee 
blokken van afgelopen collegejaar hebben plaatsgevonden, te voorkomen. 
 
7.1.2. Workshops, trainingen en evaluaties 
Er hebben dit jaar drie workshops plaatsgevonden, te weten de workshop ‘Effectief 
Studeren’, ‘Timemanagement’ en ‘Debatteren’. De laatste workshop vond plaats in 
samenwerking met de Leiden Debating Union. Deze samenwerking is positief 
ervaren en de commissaris raadt haar opvolger dan ook aan hiermee door te gaan. 
Door intensief contact te houden met de Studenten Loopbaan Service en de 
POPcorner, zijn deze workshops gratis gegeven en dit wordt ook als positief ervaren. 
Een contract met Stichting Intermediair Leiden (SIL) en met AthenaStudies, zorgen 
voor uittreksels en bijlessen van de gegeven stof. Zo worden studenten optimaal 
geholpen bij hun studie. De evaluaties hebben dit jaar geen doorgang gevonden, 
vanwege te weinig animo onder studenten. In samenwerking met haar opvolger kijkt 
de commissaris naar openheid van evaluaties en hoe dit bereikt kan worden voor 
volgend jaar. 
 
7.1.3. Leids Onderwijsdebat 
Het Leids Onderwijsdebat vond dit jaar plaats op 13 mei 2014. Het debat bestond uit 
vier stellingen, die werden bediscussieerd door verschillende mensen van de 
Universiteit maar ook van buiten de Universiteit Leiden. De Commissaris nam dit jaar 
plaats in de commissie als Voorzitter en zij heeft dit als zeer prettig ervaren. Er zijn 
voor volgend jaar alvast wat afspraken gemaakt. Alle partijen, te weten ELSA, MFLS, 
B.I.L., de Leidsche Flesch, de HSVL, de Universiteitsraad en de SPIL zullen 
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vertegenwoordigd zijn. De F.T. Commissaris Onderwijs zal hierbij het eerste contact 
leggen met de andere verenigingen. 
 
7.1.4. Toekomst van commissariaat Onderwijs 
De afgelopen tijd hebben de commissaris en haar opvolger veel nagedacht over de 
invulling van het commissariaat Onderwijs. Aangezien de grote rol van de 
boekverkoop uit handen is genomen, lijkt het tijd voor een nieuwe invulling  van het 
commissariaat. Nagedacht is er over een mastercommissie, meer stage- en 
alumniactiviteiten en een minoren- of mastermarkt. De commissaris is erg tevreden 
met de samenwerking en wenst haar opvolger dan ook alle succes en zij geeft hem 
ook de kredieten om het commissariaat verder uit te breiden. 
  
7.2 COMMISSARIS FACILITEITEN 
 
Er hebben dit jaar vier feesten plaatsgevonden. Het SPIL-B.I.L.-feest, het 
krokusklasfeest, de Poolparty en het gangverenigingenfeest werden goed bezocht. 
Verder heeft de commissaris de filmavonden een informeler karakter proberen te 
geven, door de filmavonden ook daadwerkelijk in een filmzaal te laten plaatsvinden. 
Er zijn verder een bezoek naar Pauw en Witteman, een bezoek aan de ME-basis in 
Woensdrecht, een ouderavond, een collegeboot en twee quizzen georganiseerd. De 
SPILborrels werden elke maand erg druk bezocht, wat er mede in heeft geresulteerd 
dat een grote groep eerstejaars, maar ook ouderejaars zich aan de vereniging heeft 
gebonden. Het café stond meerdere malen dit jaar vol en de borrels duurden tot in 
de vroege uurtjes. Vandaar dat het bestuur Café Storm acht als een goede 
borrellocatie. Tenslotte heeft de commissaris contact gehad met haar opvolgster en 
raadt zij aan het patroon van de afgelopen jaren te volgen, maar ruimte te houden 
voor nieuwe ideeën. 
 
8. COMMISSARIS DEBAT & PROMOTIE 

“De graad van mislukking kun je gemakkelijk aflezen van het aantal keren dat een geheel 

nieuw begin werd gemaakt”. - Paul Koeck (Vlaamse schrijver) 

Na twee succesvolle edities van het Debat te hebben uitgebracht, heeft de commissaris 
tijdens de voorbereiding van de derde uitgave in mei in de privésfeer een aantal 
verontrustende gebeurtenissen meegemaakt. Dit had als gevolg dat de commissaris zich 
tijdelijk niet voor 100 procent voor zijn werkzaamheden kon inzetten en een derde editie 
werd, in verband met tijd, maar vooral doordat de commissaris niet zijn volle aandacht bij 
zijn werkzaamheden kon houden, niet uitgebracht. Besloten werd de focus te leggen op de 
vierde editie van dit jaar, die in de zomervakantie - door verenigde krachten van het gehele 
bestuur - gevormd werd. 
Sinds enige tijd heeft de commissaris Debat en promotie zijn verantwoordelijkheden binnen 
de SPIL niet ten gehele kunnen dragen danwel nakomen. De onfortuinlijke factoren die de 
commissaris beïnvloedden, waren niet te voorzien. Gepoogd is natuurlijk om ondanks alles 
de SPIL met al haar bezigheden te continueren, wat dankzij de inspanningen van alle 
bestuursleden toch naar omstandigheden goed gelukt is. 
 
Daarnaast zijn promotie-uitingen de afgelopen paar maanden voornamelijk overgenomen 
door de verantwoordelijke commissaris van het gebeuren of evenement. Het verder 
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ontwikkelen van de promotiekanalen is hierdoor achtergebleven, maar de dagelijkse gang 
van zaken met betrekking tot het uitzenden van informatie is dankzij de goede inzet van de 
commissarissen voortgezet. 
 
Als commissaris spreek ik mijn hoop uit op ieders begrip voor het niet nakomen van enigerlei 
beloften.  
 
Ondertussen is wel volop bezig geweest met het overdragen van de werkzaamheden op de 
nieuwe commissaris Debat: Lianneke den Toom. In het volste vertrouwen mijner zijde zal zij 
opgedane ervaringen in het afgelopen jaar meenemen en eigen inzichten hieraan 
toevoegen. 
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9. Financieel Eindverslag 

9.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot  
13/14 

Herbegroting  
13/14 

Realisatie  
13/14 

Contributies € 15.472,00 € 14.944,00 € 8.309,00 
Rente € 200,00 € 228,17 € 288,17 
Algem. bijdrage departement € 1.600,00 € 1.600,00 € - 
Alumnibijdrage departement € 200,00 € 200,00 € - 
Acquisitie € 11.000,00 € 10.100,00 € 10.839,38 

Bijdrage eigen vermogen € - € 750,00 € - 

Vrienden van de SPIL € 60,00 € 40,00 € 32,91 
Overige inkomsten € 40,00 € 150,00 € 108,59 
Totaal € 28.572,00 € 27.962,17 € 19.518,05 
 

Uitgaven 

  Begroot 13/14 Herbegroot 13/14 Realisatie 13/14 
Bestuur € 4.418,46 € 4.230,97 € 4.088,03 
Secretaris € 300,00 € 300,00 € 297,84 
Almanak € 4.250,00 € 4.227,12  € 1.837,51 
Debat € 4.800,00 € 4.888,72 € 2.444,36 
Buitenland € 5.400,00 € 6.150,00 € 5.333,41 
Lange Reis € 3.450,00 € 4.200,00 € 3.450,00 
Korte Reis € 1.750,00 € 1.750,00 € 1.760,74 
Binnenland € 1.800,00 € 1.000,00 € 795,67 
Onderwijs € 600,00 € 260,00 € 147,33 
Faciliteiten € 1.632,38 € 1.832,38 € 1.787,23 
Acquisitie € 50,00 € 30,00 € 12,42 
ICT € 528,19 € 733,07 € 733,07 
Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 
Investeringen € 806,39 € 731,07 € 629,60 
Promotie € 600,00 € 500,00 € 387,54 
IAPSS € 500,00 € 400,00 € 400,01 
PvP € 350,00 € 500,00 € 527,48 
Afschrijvingen* € 126,00 € -  € - 
Onvoorzien € 660,58 € 678,84 € 260,18 
Totaal € 28.572,00 € 27.962,17 € 21.181,68 
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9.2 Uitgaven per post 

Bestuur Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Actieve ledendag  € 500,00 

 

€ 500,00 

 

€ 500,00 

 

ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 450,00 

 

€ 450,00 

 

€ 297,02 

 

Kosten Algemene Ledenvergaderingen € 400,00 

 

€ 450,00 

 

€ 440,42 

 

Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs  € 105,56 

 

€ 105,56 

 

€ 105,56 

 

Constitutieborrelkado’s € 80,00 

 

€ 80,00 

 

€ 75,22 

 

Constitutieborrel SPIL  € 1.500,00 

 

€ 1.577,73 

 

€ 1.577,73 

 

KvK-Registratie  € 40,00 

 

€ 11,00 

 

€ 11,00 

 

Kantoorartikelen  € 450,00 

 

€ 450,00 

 

€ 451,30 

 

StoP-Contributie  

 

Exploitatie SPIL-hok 

€ 15,00 

 

€ 150,00 

 

€ 10,00 

 

€ 200,00 

 

€ - 

 

€ 147,48 

 

Rondje kroeg na Wissel-ALV  

 

Oud-besturenborrel 

 

€ 77,90 

 

€ 200,00 

 

€ 77,90 

 

€ 200,00 

 

€ 77,90 

 

€ 300,90 
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Medewerkersborrel € -  € 68,78 € 68,78 

    

Bestuurssollicitaties- en inwerksessies 

 

Sollicitaties bestuur 2014-2015 

 

€ 450,00 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ 50,00 

 

€ - 

 

€ 34,72 

 

Totaal € 4.418,46 € 4.230,97 € 4.088,03 

 

Toelichting: Het aantal aanwezigen bij de oud-besturenborrel bleek ruim boven onze 

verwachting. Om de borrel niet al na een uur ten einde te laten komen door gebrek aan 

bier, is ter plekke door de penningmeester besloten dat er honderd euro bij kon komen.  

Secretaris Begroot Herbegroot Realisatie 

    

 Alumnibeleid € 300,00 

 

€ 300,00 

 

€ 297,84 

 

Totaal € 300,00 € 300,00 € 297,84 

 

Toelichting: Mede dankzij een bijdrage van de Leidse Alumnivereniging voor 

Politicologen van €35,- aan de carrière-avond komt de realisatie vrijwel overeen met de 

begroting. Ook de Universiteit heeft €200,- toegezegd, waarmee de werkelijke uitgave 

van de SPIL aan het alumnibeleid dit jaar maar zo’n €100,- bedroeg. 

Almanak Begroot Herbegroot Realisatie 

    

 Almanak 

 

Almanak presentatie-borrel 

€ 4.000,00 

 

€ 250,00 

 

€ 3.977,12 

 

€ 250,00 

 

€ 1.837,51 

 

€ - 

 

Totaal € 4.250,00 € 4.227,12 € 1.837,51 

 

Toelichting: Voor de almanak van het academisch jaar 2013-2014 is reeds een 

aanbetaling gedaan. Het restbedrag zal naar verwachting in blok 2 van het huidig 

academisch jaar worden gedaan.  
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Debat Begroot Herbegroot Realisatie 

    

4x Debat € 4.800,00 

 

€ 4.888.72 

 

€ 2.444,36 

 

Totaal € 4.800,00 € 4.888,73 € 2.444,36 

 

Toelichting: De kosten voor de laatste debat van dit academisch jaar zijn iets hoger dan 

die van de twee reeds uitgebrachte edities. Dit komt doordat de vierde editie is 

geworden tot één dikkere editie (met meer pagina’s), met het doel de geschrapte derde 

editie te compenseren. De kosten voor deze laatste dikke editie zullen ongeveer €1.750,- 

bedragen. 

Binnenland Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Lezingen 

 

Excursies 

 

Leidsch Debat 

 

SPIL-BIL congres 

 

Mid-lustrumlezing 

€ 400,00 

 

€ 200,00 

 

€ 300,00 

 

€ 300,00 

 

€ 600,00 

 

€ 200,00 

 

€ 200,00 

 

€ 500,00 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ 255,18 

 

€ 94,49 

 

€ 446,00 

 

€ - 

 

€ - 

 

Gangverenigingencongres* € - € 100,00 € - 

    

Totaal € 1.800,00 € 1.000,00 € 795,67 

 

Toelichting: Zoals uit de bovenstaande realisatie blijkt is het afgelopen jaar duidelijk 

geworden dat de hoogte van de kosten voor lezingen enerzijds en excursies anderzijds 

vrij lastig is in te schatten. Bovendien heeft de commissaris binnenland vrij laat van de 

EL CID-commissie te horen gekregen dat er ook nog een activiteit, die toch het meest op 

een lezing leek, tijdens de EL CID-week moest worden georganiseerd. Mede hierdoor is 
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het budget van de lezingen met €55,18 overstegen. Over de gehele breedte van de post 

binnenland, rekening houdend met het afgelaste gangverenigingencongres, is de 

penningmeester tevreden met de realisatie. 

 

Buitenland Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Korte Reis ( €50,00 per deelnemer) 

 

Lange Reis (€115,00 per deelnemer) 

 

Pré- en postactiviteiten 

€ 2.000,00 

 

€ 3.450,00 

 

€ 200,00 

 

€ 1.750,00 

 

€ 4.200,00 

 

€ 200,00 

 

€ 1.760,74 

 

€ 3.450,00 

 

€ 122,67 

 

Totaal € 5.650,00 € 6.150,00 € 5.333,41 

 
Toelichting: Voor een uitgebreid beeld van de realisatie van de Lange Reis verwijs ik u 
naar bijlage #1 achter in dit boekje. Belangrijk hierbij is dat de uiteindelijke verhoging 
van de SPIL-bijdrage vanwege de geweigerde CASSA-subsidie niet meer nodig bleek, 
nadat het Instituut Politieke Wetenschap bij wijze van grote verrassing nog extra geld 
voor onze reis beschikbaar had.  
 

Onderwijs Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Algemene uitgaven 

 

Onderwijsevaluatie 

 

Workshops 

€ 100,00 

 

€ 300,00 

 

€ 200,00 

 

€ 60,00 

 

€ - 

 

€ 100,00 

 

€ 47,33 

 

€ - 

 

€ 100,00 

 

Leids Onderwijsdebat € -  € 100,00 € - 

    

Totaal € 600,00 € 260,00 € 147,33 
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Toelichting: De SPIL-bijdrage aan het Leids Onderwijsdebat is teruggeboekt door de 

penningmeester van de activiteit; ELSA, vanwege meevallende uitgaven. De commissaris 

onderwijs probeert op dit moment te achterhalen of het hierbij zal blijven of dat er toch 

nog een nieuwe betaling moet worden gedaan. 

Faciliteiten Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    

Politicologenquizzen (2) 

 

Borrels (12)  

 

Filmavonden (3) 

 

Feesten (4)  

 

Collegeboot 

 

Ouderdag 

€ 60,00 

 

€ 400,00 

 

€ 300,00 

 

€ 250,00 

 

€ 222,38 

 

€ 400,00 

 

€ 60,00 

 

€ 450,00 

 

€ 400,00 

 

€ 300,00 

 

€ 222,38 

 

€ 400,00 

 

€ 62,27 

 

€ 413,00 

 

€ 366,40 

 

€ 358,00 

 

€ 222,38 

 

€ 395,18 

 

Totaal € 1.632,38 € 1.832,38 € 1.787,23 

 

Toelichting: De penningmeester is buitengewoon tevreden met de realisatie van de 

post Faciliteiten en spreekt graag zijn lof uit over het grote scala aan activiteiten dat 

binnen alle budgeten is gerealiseerd.  

Promotie Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Algemene uitgaven € 600,00 

 

€ 500,00 

 

€ 387,54 

 

Totaal € 600,00 € 500,00 € 387,54 

 

Toelichting: Voor dit geld zijn in de tweede helft van dit jaar onder meer SPIL-pennen 

en een tweede banner gekocht.  
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IAPSS (International Association for  

Political Science Students) 

Begroot Herbegroot Realisatie 

    

IAPSS-contributie 

 

Bijdrage deelnemers 

€ 100,00 

 

€ 400,00 

 

€ 100,00 

 

€ 300,00 

 

€ 100,00 

 

€ 300,01 

 

Totaal € 500,00 € 400,00 € 400,01 

 

Toelichting: Door een klassieke afrondingsfout in het voordeel van de deelnemers aan 

de IAPSS-conferentie in Thessaloniki is de realisatie €0,01 over het budget heengegaan. 

Hoewel dit financieel geen strop voor de vereniging is gebleken, verontschuldigd de 

penningmeester zich voor het ontberen van boekhoudkundige esthetiek.  

 

Acquisitie Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Algemene uitgaven € 50,00 

 

 € 30,00 

 

€ 12,42 

 

Totaal € 50,00 € 30,00 € 12,42 

 

 

ICT Begroot Herbegroot Realisatie 

    

SPIL-app 

 

Hosting ‘www.spilplaats.nl’ 

€ 360,00 

 

€ 168,19 

 

€ 435,60 

 

€ 168,19 

 

€ 435,60 

 

€ 168,19 

 

Licentie SnelStart € - € 68,78 € 68,75 
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Abonnement PC-leden € - € 60,50 € 60,50 

    

Totaal € 528,19 € 733,07 € 733,07 

 

Reserveringen Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Reservering 7e Lustrum der SPIL € 1.500,00 

 

€ 1.500,00 

 

€ 1.500,00 

 

Totaal € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

 

Investeringen Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Algemene investeringen € - € 100,00 € 47,21 

 

Website 

 

Nieuwe sofa 

 

Borrelpasjes 

 

Nieuwe SPIL-banner(s) 

 

Camera 

 

Aanschaf PC-Leden 7 

 

€ 300,00 

 

€ 200,00 

 

€ 100,00 

 

€ 100,00 

 

€ 70,09 

 

€ 36,30 

 

 

€ - 

 

€ 230,00 

 

€ 64,68 

 

€ 180,00 

 

€ 70,09 

 

€ 36,30 

 

 

€ - 

 

€ 230,00 

 

€ 64,68 

 

€ 181,32 

 

€ 70,09 

 

€ 36,30 

 

Totaal € 806,39 € 731,07 € 629,60 
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PvP (Platform voor Politicologen) Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Algemene bijdrage 

 

PiP-congres 

€ 250,00 

 

€ 100,00 

 

€ 400,00 

 

€ 100,00 

 

€ 427,48 

 

€ 100,00 

 

Totaal € 350,00 € 500,00 € 527,48 

 

Toelichting: De penningmeester heeft de goede hoop dat alle financiële lijken bij het 

PvP-bestuur inmiddels uit de kast zijn gekomen, en dat zijn opvolger dus niet meer voor 

verrassingen komt te staan in dit kader. De verwachting is dan ook dat er volgend jaar 

een stuk minder aan de algemene bijdrage zal hoeven te gaan. 

Onvoorzien Begroot Herbegroot Realisatie 

    

Algemene uitgaven € 660,58  

(2,31%) 

 

€ 678,84  

(2,5%) 

 

€ 260,18 

 

Totaal € 660,58 € 678,84 € 260,18 

 

Toelichting: De penningmeester licht met liefde mondeling toe welke uitgaven dit jaar 

onder de post onvoorzien zijn gaan vallen.  
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9.3 Balans  

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 1.240,51 Eigen vermogen     € 19.278,04 

ABN spaarrekening  € 18.428,17  Lustrumreservering     € 4.500,00 

Dassen (172) € 1.032,00   

Speldjes (65) € 260,00     

Kas bestuur  € 215.70   

Debiteuren  € 2.972,96 Crediteuren  € 371,30 

Totaal € 24.149,34   € 24.149,34 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Florian van Altena € 35,00 Olivier ter Meulen € 71,30 

Josette Daemen € 27,00 L.V.V.S. Augustinus € 300,0 

SP Leiden € 50,00   

Stichting DUWO € 50,00   

Nilab Karimi € 55,00   

Leidse Alumnivereniging 
voor Politicologen € 35,00   

Instituut Politieke 
Wetenschap € 2.720,96   

Totaal € 2.972,96   € 371,30 
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Eindverslag Kascommissie 2013-2014 “als u even ontspant, is het zo voorbij'' 

Traditiegetrouw heeft de kascommissie zich onlangs onder het genot van een stuk taart 
gebogen over het financiële beleid van de penningmeester en het bestuur als geheel.  
 
Over het algemeen heeft de penningmeester de financiële zaken in goede banen geleid. 
Zoals iedereen bekend is, heeft het ontbreken van het ledenbestand voor vele 
vertragingen en ongemakken gezorgd dit verenigingsjaar. Voor de penningmeester 
betrof dit het innen van de contributie, wat dit jaar niet naar behoren is verlopen. Een 
aantal van de contributies is nog niet geïnd, maar wij twijfelen er niet aan dat dit binnen 
een paar weken alsnog gaat gebeuren. De technische redenen hiervoor zijn bekend en 
worden voortvarend aangepakt. 
 
Betreffende de lange reis is er vooruitgang geboekt vergeleken met het fiasco van de 
korte reis eerder dit jaar. Ondanks het wegvallen van de LUF subsidie is de begroting 
adequaat aangepast en vervolgens nageleefd. De begroting van het eerstejaarsweekend 
kende wel een groot overschot. In de toekomst adviseren wij de penningmeester om 
meer te overleggen met de EJW commissie en streng toe te zien op de uitgaven tijdens 
het weekend.  
 
Het kennismaken met de nieuwe penningmeester verliep goed. Er zal nog het een en 
ander aangeleerd moeten worden maar er zit potientieel in deze jongeling. Het bestuur 
Victor Pak, met specifiek Victor Pak, kwam al regelmatig terug in de boekhouding. Een 
signaal dat er volgend jaar opgelet moet worden, zeker met het oog op Victor Pak. 
Enkele wijze lessen zijn aan de penningmeester doorgegeven, en deze zullen nog 
aangevuld worden met praktische lessen in Snel Start.  
 
Dit bestuursjaar hebben we genoten van de vele kasco waardige momenten en de open 
en eerlijke houding van de penningmeester. Wij raden de ALV dan ook aan de 
boekhouding als gecontroleerd en goed bevonden te beschouwen. Deze goedkeuring aan 
de boekhouding moet niet verward worden met een goedkeuring voor de begroting. 
Hiervoor blijft de ALV verantwoordelijk. 
 
 
 
Kusjes en Knuffels, 
 
De Kascommissie “Als u even ontspant is het zo voorbij” 
Joeri Beckers & Eva van der Helm 
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Bijlage 1 – Begroting Lange Reis 

Lange Reis 2014 INKOMSTEN 

Herbegroot 

 

Realisatie 

 UITGAVEN 

Herbegroot 

 

Realisatie 

      

Deelnemersbijdrage 

SPIL-bijdrage 

Bijdrage eigen vermogen 

Bijdrage Instituut 

Subsidie CASSA 

 

€ 21.000,00 

€ 3.450,00 

€ 750,00 

€ 600,00 

€ - 

 

 

€ 

21.000,00 

€ 3.450,00  

€ - 

€ 920,96 

€ - 

Hostel Peking 

Vliegtickets 

Luchthavenbelasting 

Visa 

Treinreizen 

Intern Vervoer 

 

€ 2.484,00 

€ 18.150,00 

€ 1.260,00 

€ 2.139,00 

€ 172,00 

€ 210,00 

€ 2.581,10 

€ 

18.150,00 

€ 1.260,00 

€ 2.139,00 

€ 168,84 

€ 154,74 

  

 

 Cadeau’s sprekers 

Culterele activiteit. 

Reader 

Telefoonkosten 

Wisselkosten 

 

Onvoorzien 

€ 75,00 

€ 600,00 

€ 30,00 

€ 50,00 

€ 100,00 

 

€ 530,00 

€ 75,00 

€ 511,87 

€ 27,58 

€ 185,11 

€ 77,72 

 

€ - 

      

Totaal € 25.800,00 € 

25.370,96 

 € 25.800,00 € 

25.370,96 

 

Toelichting: De begroting van de Lange Reis is op 26 juni per ALV-besluit gewijzigd, 

zodat de reis doorgang kon vinden zonder de afgewezen CASSA-subsidie. Deze wijziging 

behelsde een verlaging van de uitgaven en een extra bijdrage van het eigen vermogen 

van de SPIL. Het bestuur heeft echter na afloop van de reis een garantiesubsidie van 

€1.200,- van het Instituut Politieke Wetenschap ontvangen, waarmee de bijdrage van 

het eigen vermogen niet meer nodig is gebleken. De bijdrage van het instituut kan het 

gat tussen de inkomsten en uitgaven namelijk volledig dichten. Hoewel deze subsidie 

nog niet binnen is, heeft de penningmeester het bedrag ten behoeve van het overzicht 

alvast bij de realisatie vermeldt, te meer, omdat deze bijdrage reeds toegezegd is. De 

kosten voor het telefoneren tijden de reis zijn hoger uitgevallen, omdat de commissaris 

Buitenland in China veel – en soms ook lang – heeft moeten bellen met onze gastheren, 

omdat de weg er naartoe niet direct kon worden gevonden of de tijd/locatie moest 

worden gewijzigd. De kosten van het hostel zijn door een nog onbekende reden hoger 

uitgevallen. Vermoedelijk heeft het te maken met een inschattingsfout van de hanteren 

wisselkoers. Of dit aan het hostel of aan de penningmeester zelf of aan het hostel heeft 

gelegen wordt nog uitgezocht. 
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Bijlage 2 – Begroting EersteJaarsWeekend (EJW) 

EJW 2014 INKOMSTEN 

Begroot 

 

Realisatie 

 UITGAVEN 

Begroot 

 

Realisatie 

      

Deelnemersbijdrage 

 

Statiegeld 

 

 

€ 3.080,00 

 

€ 296,50 

 

 

 

€ 2.992,50 

 

€ 272,50 

Scouting Paulus 

Eten & Drinken 

Kennismakingsspel 

Versiering 

Boekjes  

Plastic borden etc. 

€ 1.228,00 

€ 1.361,00 

€ 40,00 

€ 20,00 

€ 218,50 

€ 150,00 

€ 1.240,00 

€ 1.339,22 

€ 76,98 

€ 35,33 

€ 131,28 

€ 46,49 

 

 

 Cadeau spreker 

Zonnebrillen 

Kampvuur 

Statiegeld 

Schoonmaakmiddelen 

Secretariaatskosten 

Brandstof 

Brandstof sprekers 

EHBO-doos 

Onvoorzien 

€ 20,00 

€ 200,00 

€ 35,00 

€ 296,50 

€ 50,00 

€ 20,00 

€ 55,00 

€ 20,00 

€ 15,00 

€ 228,00 

€ 9,99 

€ 415,06 

€ 16,95 

€ 272,50 

€ 10,19 

€ - 

€ - 

€ - 

€ - 

€ - 

      

Totaal € 4.076,50 € 3.965,00  € 3.957,00 € 3.593,99 

 

Toelichting: Het overschot op de begroting van het EJW bedraagt € 371,01. Dit bedrag 

zal zo spoedig mogelijk worden verdeeld onder de 105 deelnemers (incl. commissie, 

bestuur en f.t. bestuur). De restitutie komt uit op € 3,53 per deelnemer. De 

penningmeester raadt, mede op advies van de KasCo, zijn opvolger aan om volgend jaar 

te kijken naar de mogelijkheid tot een lagere deelnemersbijdrage, zodat restitutie 

makkelijker voorkomen kan worden.  

 


